
Informacija br. 13 
 
1.) 18.09.2008.godine smo održali sednicu izvršnog odbora pri čemu se javio 
novoizabrani kordinator podružnice iz  Sombora Dr Stanislav Knežević da ne 
može da prihvati imenovanje iz razloga što se preseljava u Niš jer tamo prihvata 
profesuru na fakultetu.  
 
2.)Suočavanje sa problematikom upotrebe pečata Udruženja za procene 
vrednosti nekretnina koje članovima udruženja poveravaju banke. Zakon o 
upotrebi pečata je jasan gde računopolagač mora da se potpisuje uz pečat 
udruženja a novac mora biti uplaćen na tekuči račun Udruženja sa svim taksama 
porezima i doprinosima. U perspektivi moramo iznaći zadovoljavajuće rešenje i 
za članove i za Udruženje. 
 
3.)Razmatranje predloga ugovora koju nam je ponudila Banca Intesa. U 
sadašnjem trenutku neki članovi tog ugovora nisu prihvatljivi za udruženje. 
Pregovori su u toku. 
 
4.)Iznet je izveštaj o posećenosti sajta Udruženja koja je u stalnom porastu i 
kreće se oko 1000 posetilaca mesečno. Istaknut je velik problem da članovi nisu 
naviknuti da koriste sajt kao dnevno glasilo. Takođe velik broj članova nije 
dostavio e-mail adresu. E-mail adresa Udruženja se ažurira najmanje jednom 
nedeljno.  
 
 
 
 
 

 
 


